
Максимальна зацікавленість у роботі даної групи. Щиро вірю, що вона відіграє важливу роль в 

захисті не тільки Прирічкового парку, а й міста в цілому. Той неконтрольованій безлад який зараз 

відбувається в місті не бачить хіба 100%во сліпий.  Прагну змін своєї Полтави на краще. І так як я 

вибрала в першому питанні пункт « Прирічковий» то це зараз для мене найболючіша й 

найактуальніша тема. Щиро вірю що спільними зусиллями вдасться зберегти найбільші легені міста 

й відтворити найкращу набережну для кожного. 


